



Styremøte ØRYK

Sted: Tune Ridesenter, Sarpsborg

22.08.2016 kl. 19.30

Tilstede: Gina Lindbæk, Maria Lehmann, Liv-Mona Årseth, Tone Aas, Leif Høyland, Ida Kongsbakk og Marie Nordskogen.

Forfall: Mats Bergersen, Susanne Nesmoen, Øystein Hansen og Kristoffer Tvette.

Sak 1 - 2016 Godkjenning av innkalling og referat fra forrige møte:

Godkjent uten anmerkninger.

13.06.2016: AGENDA BLE IKKE SENDT UT PÅ MAIL, MEN UTDELT PÅ MØTET. REFERAT FRA FORRIGE STYREMØTE OG FRA LEDERMØTE BLE GODKJENT UTEN ANMERKNING.

27.04.2016: BÅDE STYREMØTEREFERAT OG ARBEIDSMØTEREFERAT GODKJENT UTEN ANMERKNING.

29.02.2016: GODKJENT UTEN ANMERKNING.

27.01.2016: Godkjent med anmerkning. Sak 63 – 2015, Solberg flyttet stevnet.

Sak 3 - 2016 Budsjett og regnskap:

Kasserer hadde ikke halvårsregnskap til møte.

Oppfordring: Klubbene må gjerne forespørre kretsen om hjelp og veiledning ang. Søknader om støtte av midler. Det er mange søknader og sende, og mange har ulike krav – lett å rote seg bort i jungelen av tidsfrister og driverse.

13.06.2016: KASSERER LAGER ET HALVÅRSREGNSKAP I JUNI SOM PRESENTERS PÅ FØRSTE MØTE ETTER SOMMERFERIEN. HUN TAR OGSÅ EN GJENNOMGANG AV FRISTER PÅ DIVERSE SØKNADER OG STØTTE.

27.04.2016: KASSERER HAR FREMDELES IKKE BANKTILGANG OG DERFOR LITE NY INFORMASJON.

29.02.2016: KASSERER VAR IKKE TILSTEDE OG INFORMASJON OM BANK OG KONTO BLE DERFOR IKKE GITT. PÅ NESTE STYREMØTE ER DET ØNSKELIG MED DISKUSJON ANG. DEKKEN TIL KM/ØM I FORHOLD TIL BUDSJETTET, OG OM VI KAN KLARE DET TIL DE INDIVIDUELLE KLASSENE.

VI ØNSKER OGSÅ EN OVERSIKT PÅ NESTE MØTE FRA LIV MONA OM PREMIER TIL KM/ØM.

27.01.2016: Dette punktet blir fast på agendaen. Kasserer informerer neste styremøte, da hun foreløpig ikke har tilgang til regnskapet. Det ble presisert, etter sak 60-2015, at søknader om midler skal skje før fristen.

Sak 4 - 2016 Post:

- Kretsen ønsker å følge opp forbundet vedrørende klager. Vi sender inn en "purring" på tidligere klager.
- Det har kommet inn etterspørsel om lave klasser i sprang for ponni. Liv-Mona informerte om at kretsen godkjente, for noen år siden, at alle D-stevner skal gå fra LD-P til MB-H - så langt baneforholdene tillater det. Dette er noe grenleder må påse at overholdes ved godkjenning av invitasjoner i HorsePro.

13.06.2016: KRISTOFFER HAR FÅTT EN MELDING PÅ FACEBOOK OM HVORVIDT KLUBBENE SKAL SKAFFE TP SELV. DENNE ER BESTVART.

FAKTURA PÅ DEKKEN TIL KM/ØM ER GODKJENT.

GINA TAR EN RUNDE OG FÅR PRISER PÅ BRODERING AV DEKKEN TIL KM/ØM.

LINE OG ANNICKEN SENDER ANTALL DEKKEN TIL LIV-MONA INNEN ONSDAG 15.06.2016.

27.04.2016: MARIA HAR FÅTT TILSENDT EN STEVNERAPPORT FOR MOSS. DE VAR IKKE STORFORNØYD MED HJELPEN TIL Å FINNE OG KONTAKTE TP TIL SITT STEVNE. DETTE FORSØKER VI Å FORBEDRE OSS PÅ VED Å DELEGERE ARBEIDSOPPGAVER PÅ NYTT, SAMT LAGE EN OVERSIKT OVER TP MED KONTAKTINFORMASJON.

29.02.2016: FYLKESKOMMUNEN ØNSKER EN OVERSIKT OVER PLANLAGTE ANLEGG I FYLKET. VI SENDER UT MAIL TIL ALLE KLUBBER MED FORESPØRSEL OM DE PLANLEGGER ELLER ER UNDER BYGGING AV NYTT ANLEGG.

DET HAR KOMMET FLERE MAILER ANG. GRØNT KORT-KURS. MARIA LEHMANN FÅR ANVAR FOR DETTE, OG SETTER OPP ET KURS SÅ SNART SOM MULIG. VIDERE VIL EN VIKTIG OPPGAVE VÆRE Å REKRUTTERE KURSHOLDERE.

27.01.2016: Dette punktet blir fast på agendaen. SORK tilbød seg å dele postboks med ØRYK, men det ble besluttet å oppføre Tune Ridesenter som postadresse. Ida ordner postendring.

Sak 5 - 2016 Medlemmer og klubbaktivitet:

- FORKs anlegg tar form.
- Askim får ny utebane.
- Vi oppfordrer klubbene til å sende inn informasjon til kretsen om ryttere som hevder seg i de forskjellige grenene - så publiseres det på hjemmesiden.

27.04.2016: FÅ HAR TATT KONTAKT/ FÅTT SVAR FRA SIN(E) KLUBB(ER). DETTE TAS OPP PÅ LEDERMØTE.

29.02.2016: KLUBBENE BLE FORDELT PÅ STYREMEDLEMMENE - SE LISTE UNDER. PÅ NESTE STYREMØTE SKAL ALLE PRESENTERE "SINE" KLUBBER MED ANTALL MEDLEMMER, LISENSIERTE RYTTERE OG STEVNER.

KLUBB	KONTAKTPERSON
ASKIMRIDEKLUBB	MARIE NORDSKOGEN
BALDURISLANDSHESTFORENING	BJØRN ANDERSEN
BORGERIDEKLUBB	KARIANNE BREKKEN
EIDSBERGRIDEKLUBB	SUSANNE NESMOEN
FREDRIKSTAD OG OMEGNRIDEKLUBB	TONE AAS
GYLDERRIDEKLUBB	LINE GUNDERSEN
HALDENRIDEKLUBB	MARIA LEHMANN
MARKER KJØRE- OGRIDEKLUBB	MARIE NORDSKOGEN
MOSSRIDEKLUBB	ØYSTEIN HANSEN
RAKKESTAD KJØRE- OGRIDEKLUBB	MAY LINN DRAMSTAD
RÅDE OG ØNSØYRIDEKLUBB	KRISTOFFER TVETE
SARPSBORG OG OMEGNRIDEKLUBB	LIV MONA ÅRSETH
SOLBERG RYTTERKLUBB	MARIE NORDSKOGEN
SON HESTESPORTKLUBB	ØYSTEIN HANSEN
SPYDEBERGRIDEKLUBB	MATS BERGERSEN
TOMTERRIDEKLUBB	STIAN AAS
VARTEIG KJØRE- OGRIDEKLUBB	TONE AAS

27.01.2016: Dette punktet blir fast på agendaen. Aktiviteten i kretsen må synliggjøres og vi ønsker oss derfor en kontaktperson i hver klubb. Denne personen har som ansvar å holde styret orientert om hvem som er ute å starter, og gir oss mulighet til å legge dette på internett. Gina jobber videre med konkrete oppgaver for kontaktpersonen til neste møte.

Sak 7 - 2016 Teknisk personell - oversikt og rekruttering:

27.04.2016: ASKIM AVHOLDER STEWARDKURS I JUNI.

29.02.2016: LISTE OVER TEKNISK PERSONELL 2016 ER FERDIG OG LAGT UT PÅ FACEBOOK, SAMT SENDT PÅ MAIL TIL ALLE KLUBBER. GJENNOMGANG AV LISTEN GIKK UT DA HVERKEN STIAN OG MATS VAR TILSTEDE.

27.01.2016: Det ble gitt en orientering av hvilke verv som inngår under teknisk personell, og hva listen over teknisk personell inneholder. Stian og Mats tar på seg ansvar for å sette opp liste for teknisk personell for 2016, med hjelp av Marit Bergli og Ole Marius Hauer. Listen over teknisk personell gjelder kun D-stevner.

Det ble presisert at teknisk personell skal stå på stevneinvitasjonen, og at det ikke er lovlig å bruke teknisk personell som ikke ligger i søkemotoren til NRYF.

Det kom innspill om at OD ikke bør være fra vertsklubb, men dispensasjon kan søkes om dersom stevnet står i fare for å bli avlyst.

Styret ønsker å oppfordre klubbene til å utdanne mer teknisk personell, men ber dem å vektlegge egnethet.

Sak 8 - 2016 KM/ ØM og cuper 2016:

Moss Rideklubb er begjært konkurs og kan derfor ikke arrangere KM-S. Stevnet blir foreslått flyttet til 10.-11. September hos:

Alt 1. FORK

Alt 2. Borge

Alt 3. RORK

Kretsen oppfordrer sterkt alle klubber til å bistå med dugnadsarbeid til den klubben som påtar seg KM-S på så kort varsel!

KM-F, KM-D, ØM-D og ØM-S går som planlagt.

Høøks-cup er overstått, men det ble stilt spørsmål ved hvorfor statuttene ble endret etter at cupen hadde starten. Endringen skal ha skjedd mellom 2. og 3. avdeling - altså i sommerferien. Line Gundersen vil bli bedt om en forklaring, og muligens Maja Farup, som skrev de opprinnelige statuttene.

Grenledere påser at resultater fra cuper er oppdatert og distribuert.

13.06.2016: ØM-S SKULLE VÆRT AVHOLDT I MOSS HELGEN 11.-12. JUNI. STEVNET BLE AVLYST. DET BLE DISKUTERT FREM TRE ALTERNATIVER:

ALT. 1: MOSS 2.-3. JULI.

ALT. 2: FORK 28. AUGUST.

ALT. 3: ASKIM 20.-21. AUGUST.

LINE MANGLER RESULTATER FRA SORK – CAVALOR CUP.

27.04.2016:

- GINA HAR KJØPT DEKKEN TIL KM. 20 STK. UTEN BRODERING I STØRRELSE HEST.
- CACALOR CUP ER I GANG.
- HOOKS CUP ER NESTEN AVKLART. LB + LB-P. CUPEN VIL GÅ DER DET ER MULIGHET FOR TO BANER, ALTSÅ BORGE, RORK OG MOSS.
- GRENLEDERE SNAKKER OM KM/ØM PÅ LEDERMØTE.

29.02.2016: GRENLEDERE I SPRANG OG DRESSUR ER IKKE KLARE MED NYE STATUTTER FOR KM OG ØM. INGRID JACOBSEN OG MAJA FARUP SENDER STATUTTER FOR DRESSUREN PÅ MAIL TIL GINA OG MARIA FOR GJENNOMGANG FØR EV. VEDTAK PR. MAIL. STIAN ØNSKER INNSPILL TIL NYE STATUTTER FOR SPRANG. MARIE OG LIV MONA TAR ANSVARET VIDERE, OG SENDER STATUTTENE TIL HELE STYRET FOR GJENNOMGANG OG EV. VEDTAK PR. MAIL.

I 2015 BLE DET GODKJENT STATUTTER FOR KM I FELTRITT, MEN STEVNET BLE IKKE GJENNOMFØRT GRUNNET MANGEL PÅ TEKNISK PERSONELL. GRENLEDER ØNSKER NÅ AT VI GODKJENNER STATUTTENE PÅ NYTT, FOR Å HA MULIGHET TIL Å AVHOLDE KM I ÅR. STYRET HAR NOEN SPØRSMÅL TIL STATUTTENE OG GINA SENDER MAIL TIL GRENLEDER. VED SVAR KAN STATUTTENE EV. GODKJENNES PR. MAIL.

LINE ER ANSVARLIG FOR CUPER I DRESSUR: HITTIL HAR STALLBODEN SAGT JA TIL Å ARRANGERE CUP I LA, MENS HOOKS IKKE HAR SVART.

REKRUTTERINGSCUPEN OVER FLERE UK-STEVENNER VIRKER LITE GJENNOMFØRBAR, OG SAKEN LIGGER NÅ PÅ IS.

27.01.2016: Det kom flere forslag til å endre statuttene for KM og ØM: Det ønskes endring i poengregningen i dressur, splitte KM og ØM (sprang), splitte ØM-individuelt og ØM-lag (sprang) og å ha åpne klasser under KM. Grenledere i sprang og dressur tar ansvar for et møte med relevante personer for å utarbeide et forslag til statuttendringer.

Cavalor Cup Sprang blir utarbeidet.

Liv Mona fordeler sponsorer til de forskjellige cupene.

Comeback-cup er avsluttet.

RORK har hittil tatt ansvar for rekrutteringscupen. Denne cupen har gått på UK-nivå, noe som ikke gir et tilbud til alle klubbene i kretsen. Det ble vedtatt å bruke 2016 som et prøveår for å få rekrutteringscupen ut i hele kretsen. Dette ved å la cupen gå på flere UK-stevner før en finale hvor kun klubbene med finalister er invitert. ØRYK står for premier til finalen.

Sak 16 – 2016 Rekrutteringsaktivitet

- Styret ser igjennom tideligere referat for hva vi ble enige om ang. Rekrutteringsstevne.
- Vi lager en brosyre om rideskoler i kretsen og publiserer på hjemmesiden, samt sendes til barneskoler.
- FERD-cup: bør/ kan kretsen samle disse elevene til felles trening?

Sak 13 – 2016 Neste styremøte

Dette møte på avholdt på Tune da Borge ikke svarte på forespørselen fra Maria. Neste møte er flyttet til tirsdag 27.09.2016 i Son.

13.06.2016:

22.08.2016 -KL.19.00- BORGE.

26.09.2016 -KL.19.00-SON.

24.10.2016 -KL.18.00- LEDERMØTE + TERMINLISTEMØTE, RÅDEHALLEN - KRISTOFFER ORDNER NØKKEL.

21.11.2016 -KL.19.00- ENDELIG TERMINLISTEMØTE, KALNES.

12.12.2016 -KL.19.00- JULEAVSLUTNING, TUNE.

MARIA SENDER FORESPØRSEL TIL KLUBBENE.

27.04.2016: 2. JUNI KL. 19.00 PÅ TUNE RIDESENTER, SARPSBORG.

29.02.2016: GINA ORIENTERTE OM MØTESTED FOR NESTE MØTE, OG AT DETTE ER ET ARBEIDSMØTE FOR SOMMERARRANGEMENTET.

KRISTOFFER HADDE ET ØNSKE OM Å SPRE MØTENE TIL FLERE STEDER ENN ASKIM OG TUNE. DETTE FOR Å VÆRE MER SYNLIGE I HELE KRETSEN. FORSLAGET BLE NEDSTEMT DA DET VAR BRED ENIGHET OM AT MEDLEMMENE IKKE ER OPPTATTE AV HVOR VI HOLDER MØTER. DET BLE OGSÅ PRESISERT AT DET ER KLUBBKONTAKTENS OPPGAVE Å VÆRE SYNLIG FOR KLUBBENE.

Sak 10 - 2016 Eventuelt:

Leif ønsker raskere oppdatering av hjemmesiden. Da spesielt terminlisten med TP.

13.06.2016: LEIF SENDER UT MAIL TIL ALLE KLUBBER OG BER DE BEGYNNE Å FORBEREDE TERMINLISTE FOR 2017.

KRISTOFFER SKAL ENDRE HJEMMESIDEN SÅ DEN BLIR ENKLERE Å NAVIGERE I.

KRISTOFFER HAR ANSVAR FOR FERD RIDEKOLE-CUP.

LINE HAR ANSVAR FOR COMEBACK-CUP.

29.02.2016: MARIA SPØR OM DISKUSJONEN I FREDRIKSTAD MELLOM FORK OG BEGBY IL, OM BRUK AV LYSLØYPA PÅ ØSTSIDEN, ER NOE KRETSEN SKAL MENE ELLER SI NOE OM OVENFOR FREDRIKSTAD KOMMUNE. DET BLE ENIGHET OM AT VI INFORMERER TONE AAS OM "TILRETTELEGGING AV FERDSEL", MEN IKKE BLANDER OSS MER ENN SOM SÅ. PROBLEMSTILLINGEN ER IKKE UKJENT I ANDRE DELER AV FYLKET.

FORRIGE STYREMØTE KOM DET INNSPILL OM Å GI GRENLEDERE STEMMERETT. MARIA INFORMERER OM AT DETTE IKKE ER LOV I FØLGE EVELYN JOHNSRØD - DETTE BLIR AVKLART MED FORBUNDET OG NIF AV MARIA.

27.01.2016: Innspill om å gi grenledere stemmerett i styret ble godt mottatt, men må ev. Tas opp på neste års kretsting.

Det ble etterlyst årsberetning for sprang 2015. Dokumentet skulle vært med saksdokumentene til kretstinget 2015.

Det etterlyses arbeidsbeskrivelse for grenledere.

Det ble besluttet å flytte tidtageranlegget og walkietalkies til Tune Ridesenter, hvor Gina, ev. Ida, vil ha ansvar for utleie og tilstandssjekk.

Liv Mona blir ansvarlig for sløyfer, og bestilling av disse, til KM/ ØM.

I tillegg til Kristoffer blir Mats medansvarlig for web. Han ønsker seg et dokumentsted på rytter.no.

Det ble spurt om det er krets eller klubb som dekker utgifter til konferanser for teknisk personell.

Kasserer svarer bedre når hun får tilgang på budsjettet for 2016.

Fredrikstad 29.08.2016

Referent: Maria Lehmann